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Z A P I S N I K  

 

sa 10. redovite  sjednice Županijske skupštine Dubrovačko - neretvanske županije, održane 

29. travnja  2019. g. u Velikoj vijećnici zgrade Pred Dvorom 1, u Dubrovniku, s početkom 

u 12.00 sati. 

 

dr. sc. Vilma Kosović, dr. med., predsjednica Županijske skupštine, otvorila je 10. redovitu 

sjednicu Skupštine Dubrovačko-neretvanske županije, pozdravila Župana, zamjenike 

Župana, vijećnike, predstavnike medija i ostale nazočne goste.  

 

Zamolila je g. Ariana Čustovića da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 

Prozivkom je utvrđeno da je sjednici (u trenutku prozivke) nazočno 29 vijećnika, te da 

Skupština može donositi pravovaljane odluke. 

 

Sjednici nisu nazočni sljedeći vijećnici: Željko Bartulović, Alan Farac, Marko Giljača, 

Nikola Grmoja,  Nada Ivanković, Marija Kovač, Krešimir Kuran, Vlaho Orepić, Deni 

Surjan, Nino Šešelj, Ivana Volarević i Ivo Žuvela (Marko Giljača, Nada Ivanković i  

Krešimir Kuran pristigli su u tijeku sjednice). 

 

Predsjednica Županijske skupštine potom je napomenula da su povodom vijećničkog 

pitanja g. Iva Žuvele, stručne službe izradile promjenu Poslovnika Županijske skupštine 

koje se odnose na zakonske izmjene. Budući da smatramo da postoji potreba opširnijih 

promjena Poslovnika, što je više puta i izraženo u raspravama na sjednicama, iste nismo 

stavili na dnevni red ove sjednice Skupštine. U svrhu kvalitetne rasprave i izrade što 

kvalitetnijeg akta, zamolila je predsjednike Klubova vijećnika da do kraja svibnja dostave 

svoje prijedloge za izmjenu Poslovnika, a kako bi izradili prijedlog za sljedeću sjednicu 

Županijske skupštine koja je uobičajeno početkom srpnja.  

Predsjednici Klubova vijećnika će ovu zamolbu dobiti i putem maila. 

 

(U međuvremenu su stigli vijećnici Kuran i Ivanković, tako da je sjednici sada nazočan 

31 vijećnik). 

 

Nakon prozivke prešlo se na utvrđivanje dnevnog reda.  

 

Predsjednica Županijske skupštine dr. sc. Vilma Kosović, dr.med. upitala je vijećnike da li 

netko ima prijedloga, primjedbi, izmjena ili dopuna na predloženi dnevni red? 

 

Kako nije bilo dodatnih prijedloga, predsjednica Županijske skupštine stavila je konačni 

prijedlog dnevnog reda na glasovanje. 

 

Većinom glasova ( uz 2 glasa "PROTIV") prihvaćen je sljedeći 
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D N E V N I  R E D 

 

- Vijećnička pitanja 

 

1. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i utrošku sredstava Zajednice športa 

Dubrovačko neretvanske županije za 2018. g. 

2. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Zavoda za hitnu 

medicinu Dubrovačko – neretvanske županije. 

3. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma 

zdravlja Korčula. 

4. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu mrtvozorničke službe i obavljenim 

obdukcijama na području Dubrovačko-neretvanske županije u 2018. godini.  

5. Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja za utvrđivanje pročišćenog teksta Odredbi za 

provedbu i grafičkog dijela Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije. 

6. Prijedlog odluke o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko 

korištenje dijela pomorskog dobra - plaža Saplunara na otoku Mljetu, Općina Mljet. 

7. Prijedlog odluke o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko 

korištenje dijela pomorskog dobra ispred hotela Epidaurus u Cavtatu, Općina Konavle. 

8. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Stručnog povjerenstva za koncesije na 

pomorskom dobru 

9. Prijedlog rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za praćenje izvršavanja odluka i 

ugovora o koncesiji na pomorskom dobru. 

10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama o izmjenama i dopunama Odluke o 

osnivanju i imenovanju članova Vijeća za prevenciju na području Dubrovačko-

neretvanske županije. 

11. Prijedlozi dodjele javnih priznanja Dubrovačko-neretvanske županije, povodom Dana 

Županije i blagdana sv. Leopolda Bogdana Mandića, 12. svibnja.  

12. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudila Iris Valentić. 

13. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko- 

neretvanskoj županiji ponudila Marina Agell. 

14. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudio Niko Musladin. 

15. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudilo trgovačko društvo Villa Dubrovnik d.d. 

16. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudila Marija Senegović. 

17. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudio Vjekoslav Bukarica. 

18. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju su Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudili Anita Simović i Marko Gadžić. 

19. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudio Darko Tošić. 

20. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudila Branka Dabrović za čest. zgr. 82 i čest. zem. 226 i 227, 

z.ul. 315, k.o. Gruž. 

21. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudila Branka Dabrović za čest. zgr. 948, z.ul. 215, k.o. 

Dubrovnik. 
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22. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudila Gea Dabrović. 

23. Prijedlog zaključka o neprihvaćanju ponude po pravu prvokupa koju je Dubrovačko-

neretvanskoj županiji ponudio Marija Obrvan. 

 

Zapisnik s 9. redovite sjednice Županijske skupštine, kao i zapisnik sa Tematske sjednice 

Županijske skupštine dostavljeni su vijećnicima u radnim materijalima. 

 

Nakon utvrđivanja dnevnog reda, predsjednica Županijske skupštine otvorila je raspravu o 

zapisniku sa 9. redovite sjednice Županijske skupštine. 

 

Zapisnik sa 9. redovite sjednice,  prihvaćen je jednoglasno. 

 

Potom je predsjednica otvorila raspravu o zapisniku sa Tematske sjednice Županijske 

skupštine. 

 

Maro Kristić imao je primjedbu u odnosu na netočno utvrđeno činjenično stanje, odnosno 

krivo prebrojane glasove prilikom utvrđivanja konačnog prijedloga zaključka o stanju 

zdravstva u Dubrovačko-neretvanskoj županiji. To je i generalna primjedba, da se uvijek 

broje glasovi. 

Na video snimci sjednice utvrdio je da je bilo 19 vijećnika koji su bili "ZA" i 4 vijećnika 

koji su glasali "PROTIV", a prema tonskoj snimci je utvrđeno da su 22 vijećnika bila "ZA", 

a 4 "PROTIV". Taj prijedlog dobio je potrebnu većinu glasova, ali ne na način da je 

izglasan kvalificiranom većinom glasova, rekao je. 

 

Zadnji put je imao primjedbu na kršenje Poslovnika, što je evidentirano u zapisniku, gdje je 

tražio da se matični odbor očituje po pitanju svih amandmana koje su vijećnici podnijeli 

prije izglasavanja, na što je dobio odgovor da tu nije riječ o općem aktu za koji se treba 

očitovati matični odbor, a u čl. 77 Poslovnika Županijske skupštine  stoji, između ostalog, 

da je i zaključak opći akt. 

Slaže se s promjenom Poslovnika, ali misli da je njegova primjedba bila u redu. 

 

Predsjednica Županijske skupštine rekla je da će u svakom slučaju biti izmjena Poslovnika, 

a ove primjedbe vijećnika Kristića će se uvažiti. 

 

Teo Andrić u ime Kluba vijećnika HDZ-a predložio je da se do iduće sjednice pogleda 

snimka sjednice, da se utvrdi činjenično stanje koje neće mijenjati odluku koja je donešena, 

jer su i oni za to da sve bude jasno i transparentno.  

 

Predsjednica Županijske skupštine predložila je stoga da se na ovoj sjednici ne glasa za 

zapisnik s Tematske sjednice, već da se o njemu glasuje na idućoj sjednici Županijske 

skupštine. 

 

Potom je predsjednica Županijske skupštine prešla na vijećnička pitanja. 
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 Vijećnička pitanja  

  
 Predsjednica Županijske skupštine uvodno je detaljno obrazložila način postavljanja 

vijećničkih pitanja prema članku 69. i 70. Poslovnika. 

 

Zatim je zamolila vijećnike da se prijave za postavljanje vijećničkih pitanja. Također je 

naglasila da vijećnici koji na prošloj sjednici nisu stigli postaviti svoja pitanja, ukoliko ih i 

dalje žele postaviti, imaju prednost na današnjoj sjednici.  

 

Vlaho Ivaniš postavio je sljedeće pitanje: 

"Nakon dugogodišnjih razgovora i pregovora između RH i privatnih vlasnika u Cavtatu je 

dogovorena izgradnja osnovne škole i sa velikim zadovoljstvom može reći da je došlo do 

toga, Vlada je donijela čak i geometrijsku razdiobu tog terena, te postavlja pitanje Županu 

– da li je Županija spremna na taj zadatak koji će se odvijati i kakve su eventualno 

procedure pokrenute?" 

 

Drugo pitanje g. Ivaniša glasi: 

"Nedavno je održan Dubrovnik Festiwine na kojem je bilo dosta vinara, ugostitelja, pa 

moli Župana da malo prokomentira taj događaj." 

 

Župan Nikola Dobroslavić odgovorio je da je zaključkom Vlade potvrđena važnost 

izgradnje Osnovne škole u Cavtatu, jer je zgrada derutna i održava se u skladu sa 

standardima, ali to ne može ići unedogled. Drago mu je da je postignut dogovor između 

vlasnika zemlje, države i općine Konavle i nada se da će to ići uredno svojim tijekom. 

Važno je da Ministarstvo ostaje pri svom stajalištu da će sufinancirati u znatnom omjeru 

izgradnju te škole. Tu će se tražiti i sufinanciranje od strane Županije, te od strane općine, 

na što smo spremni, naglasio je Župan. 

 

Što se tiče Festiwina, Župan je rekao da je zadovoljan kako je prošao 6. po redu vinski 

festival. Nastao je slijedom Strategije razvoja vinarstva i vinogradarstva u Županiji, što je 

dobra prilika županijskim, a sada i vinarima iz EU da se predstave publici, medijima, 

građanima, trgovcima, ugostiteljima i hotelijerima i to uspješno rade već 6. godinu. 

"Vinska setemana" upravo je koncipirana da se domaći vinari predstave javnosti i smatra da 

je to jako korisno našim vinarima, jako dobra promidžba. 

Osigurane su i dvije stipendije za mlade ugostitelje koji će ići u prestižni restoran steći 

dodatna znanja iz svoje struke. 

Smatra festival uspješnim i naglasio je da će ga organizirati i dalje uz tvrtku "Dubrovnik 

Partner." 

 

Pero Jerković rekao je da bez obzira što su ovo pitanja sa prethodne sjednice, vijećnika koji 

su imali prioritet za postavljanje pitanja, da je potrebno ići redoslijedom pozicija – 

opozicija, na što je predsjednica odgovorila da se drži redoslijeda kako je prozvala 

vijećnike koji nisu stigli postaviti pitanje na prošloj sjednici. 

 

Mihovil Družijanić upitao je sljedeće:  

"Nedavno je u Palači Ranjina održan sastanak s čelnim ljudima HAC-a, pa ga zanima 

korak za željeni autoput do Dubrovnika i što je dogovoreno na tom sastanku, te kada 

možemo očekivati izradu studijske dokumentacije?" 
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Župan Nikola Dobroslavić odgovorio je kako DNŽ smatra prioritetom povezivanje krajnjeg 

juga, osim s pelješkim mostom i auto-cestom koja bi išla kroz naše područje. Osim što se 

time povezujemo na mrežu autocesta, povezujemo se i unutar Županije. Na tome je 

Županija ustrajala i sada ima jednu potporu više jer je Vlada RH na sjednici od 1.veljače u 

Dubrovniku podržala izradu Studijske dokumentacije za povezivanje Dubrovnika na mrežu 

autocesta.  

Zadužena je tvrtka HAC, vezuje se na čvorište Metković. Održana su 3 sastanka slijedom 

zaključka Vlade s direktorom Hrvatskih autocesta i zadnji je bio u Dubrovniku, te smo 

obaviješteni da Hrvatske autoceste provode taj zaključak Vlade. 

Ovaj trenutak je pripremljen natječaj za izrađivača studijske dokumentacije za te dionice - 

od čvorišta do Pelješkog mosta i od Pelješkog mosta do Osojnika odnosno Dubrovnika. 

Župan vjeruje da će se to napraviti veoma brzo. 

 

Fani Favro Bukvić postavila je sljedeće pitanje Županu Nikoli Dobroslaviću: 

"Nedavno se održao sastanak predstavnika Ministarstva mora, prometa i infrastrukture, 

DNŽ, gradova i općina, te koncesionara plaža na području Županije, a na temu 

inspekcijskog nadzora na pomorskom dobru te predstavljanja nacrta Uredbe o postupku 

davanja koncesijskog odobrenja. 

Budući da je načelnica sektora Nina Perko prezentirala nacrt nove uredbe o postupku 

davanja koncesijskog odobrenja, možete li mi reći o kojim se novitetima radi? 

Koji su zaključci doneseni na sastanku s obzirom na dugogodišnje pritužbe javnosti u 

korištenju pomorskog dobra?" 

 

Drugo pitanje gđe Favro Bukvić je – koji je konačni broj pretovarnih stanica na području 

DNŽ i na kojim lokacijama će biti, te koliko će građane ukupno koštati Centar za 

gospodarenje otpadom i koliko će odlaganje po toni otpada koštati pojedine gradove i 

općine. 

 

Župan Nikola Dobroslavić odgovorio je da je prije nekoliko dana održan sastanak sa 

predstavnicima Ministarstva mora, prometa i infrastrukture na temu pomorskog dobra, 

koncesijskih odobrenja, reda u korištenju tih koncesija. Točno je da smo prošle godine 

imali pritužbi građana i slijedom tih pritužbi smo imali sastanke s koncesionarima, te 

dogovorili sve potrebne detalje prije početka turističke sezone. Očekujemo da ove godine 

bude manje problema na pomorskom dobru, jer ukoliko bude ozbiljnijih problema i 

odstupanja od ugovorenog može doći i do raskidanja ugovora o koncesiji, naglasio je 

Župan. 

 

Što se tiče pretovarnih stanica, Župan je odgovorio da ih imamo 6 u našoj Županiji i one su 

sastavni dio ukupnog projekta Centra za gospodarenje otpadom, razmještene su diljem 

Županije, a cijenu za korištenje ćemo znati nakon završetka izrade Studije izvodljivosti 

koja je točno izračunala koliko će koštati cijeli centar i koliko otpada na komunalna 

poduzeća odnosno jedinice lokalne samouprave, koje predaju svoj otpad na Centar. 

Centar za gospodarenje otpadom je strateški bitna investicija koja će nas riješiti svih 

mogućih strahova odlaganja otpada na odlagališta koja se moraju zatvoriti, zaključio je 

Župan. 

 

(Vijećnik Marko Giljača stigao je na sjednicu u 12,35 sati, pa su u tom trenutku sjednici 

nazočna 32 vijećnika). 
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Ivan Margaretić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

"Prvo pitanje odnosi se na Domove za starije osobe, gdje je broj mjesta nedostatan u 

odnosu na potrebe na prostoru cijele Županije, a posebno se to osjeća u Dubrovniku. 

Nova ravnateljica  u Domu za starije osobe, gđa Marina Sambrailo kojoj želi uspješan rad, 

na jednoj televiziji izjavila je da su potrebe u Dubrovniku na razini 450 osoba i da 

postojeći kapaciteti ni izdaleka ne mogu udovoljiti tim potrebama.  

S druge strane poznato je da izgradnja Doma u Gružu, rekonstrukcija i izgradnja Hotela 

Gruž s kapacitetom od 48 soba odnosno kreveta, samo što nije počela, da se vrše pripreme 

za nastavak izgradnje doma na Medarevu, planovi su za 2020. g., a znamo da se planirala 

dogradnja doma ispod stare bolnice. 

Upitao je stoga Župana, gdje je zapelo u dogradnji doma za starije osobe ispod stare 

bolnice (što je u nadležnosti županije) i što će Županija napraviti da se izgradnja sva ova 

tri objekta ubrza, kako bi se barem dijelom riješio broj potrebnih kapaciteta. 

Može li se i za prva dva objekta u vlasništvu Grada provesti isti princip uključivanja većeg 

broja subjekata u izgradnju, a što je uspješno napravljeno kod izgradnje objekta palijativne 

skrbi?" 

 

Drugo pitanje odnosi se na novinu koja se predlaže u našim osnovnim i srednjim školama, 

a pitanje glasi: 

"Što i kada će Županija napraviti po pitanju uvođenja novih jesenskih praznika za učenike i 

učenice u osnovnim i srednjim školama, a obzirom da osnivači trebaju donijeti odluke o 

tome u vrlo kratkim rokovima (upravni odjeli trebaju dobiti te odluke do 10.06. o.g., a 

proslijediti ih Ministarstvu do 14.06.)?" 

 

Treće i posljednje pitanje g. Margaretića u svezi je preuzimanja poslova Ureda državne 

uprave od strane Županije u dogledno vrijeme. Jesmo li spremni za to, što će biti sa 

zaposlenicima tih uprava i da li nam se tu može dogoditi da svi poslovi, pa i zaposlenici 

budu prebačeni na Županiju, kao i financiranje. 

 

Župan Nikola Dobroslavić odgovorio je na prvo pitanje g. Margaretića, rekavši da nam 

doista trebaju mjesta u domovima za starije, što je neosporno, jer u svim domovima imamo 

liste čekanja. Pohvalio je inicijativu koju je imala općina Konavle sa izgradnjom jednog 

komercijalnog doma koji nije još uvijek u mreži domova RH, a pomogao je rješavanje 

ovog vrlo važnog pitanja. 

Drago mu je što Grad Dubrovnik ima planove za gradnju doma i želi da što skorije ostvari 

svoje planove. 

Nadogradnja jednog kata u Domu za starije osobe Dubrovnik također bi poboljšala 

situaciju, pokušava se ostvariti financiranje od svih onih koji žele pomoći. Spomenuo je 

udrugu "Blaga djela" koja je već iskazala spremnost financirati takav jedan zahvat. 

Dubrovačko-neretvanska županija je uspjela sa svojim domom za starije u Vela Luci, s 

jednim projektom energetske učinkovitosti vrijednim odprilike 4 miliona kuna i uskoro se 

očekuje potpisivanje ugovora za izvođenje radova.  

Također će se sanirati i Domus Christi, te vjeruje da će se i tu pronaći financijska sredstva. 

Županija će učiniti sve da ti projekti idu što prije. 

 

Što se tiče škola, vidimo da je to jedan novi prijedlog Ministarstva i Županija će ispoštovati 

rokove i tu će se Županija ponašati na isti način kako se ponašala kada su bili u pitanju 

praznici, osobito zimski kada se mogao određivati tjedan ranije ili tjedan kasnije. 
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Kontaktirat ćemo sve naše škole i na osnovu tih podataka obavijestiti nadležno 

Ministarstvo. 

 

Po pitanju Ureda državne uprave Vlada je odlučila da se uredi državne uprave spoje sa 

županijskom administracijom i da postanu sastavni dijelovi županija. Misli da je to dobar 

potez Vlade, da ide ka decentralizaciji i rasporedu poslova što je bliže Županiji. Važno je 

da financiranje bude precizno regulirano i osigurano i na tome će se inzistirati. 

Županija može preuzeti organizacijski i na svaki drugi način te poslove i ljude, naglasio je 

zaključno Župan. 

 

Marko Mujan postavio je pitanje o teškoj nesreći u hidroelektrani Plat koja se dogodila 10. 

siječnja o.g. , najteža u povijesti HEP-a, u kojoj su izgubljena tri mlada života. Uskoro će 

se navršiti puna 4 mjeseca da javnost još uvijek ne zna ništa o okolnostima i uzrocima tog 

događaja. 

Stalno dobijamo upite građana koji pitaju je li se radilo o spletu okolnosti, nemaru, slabo 

planiranim mjerama ili nedovoljno razrađenim postupcima. Ima li naznaka kada se planira 

nastaviti proizvodnja struje u HE Plat. Je li iz Županije išla inicijativa za sastanke s 

predsjednikom uprave HEP-a ili je savjet da "ne čačkamo po vlastitim ranama zbog nekih 

viših interesa", upitao je vijećnik Mujan. 

"HE Plat su u ratu stavili u pogon, pod prijetnjom neprijateljskih cijevi", a danas ne radi, 

rekao je. 

 

Župan Nikola Dobroslavić rekao je kako može odgovoriti samo na manji dio ovih pitanja 

jer su ona upućena HEP-u ili državnim organima koji moraju odgovoriti što je rezultat 

poduzetih mjera za ovaj, doista tragičan slučaj u HE Plat. Da li tu postoji neka odgovornost 

ili krivnja dokazat će državni organi. Što se tiče opskrbe električnom energijom, bila je 

inicijativa Županije da se nakon izgorjele trafostanice u Komolcu, pristupi opskrbi 

dubrovačkog područja, posebno Grada Dubrovnika iz dva smjera, i u toj opskrbi iz drugog 

smjera izgrađena je trafostanica Plat i trafostanica Srđ. Sada imamo trajnu opskrbu 

električnom energijom, a što se tiče ostalih pitanja proslijedit će se nadležnima, naglasio je 

Župan. 

 

Marko Mujan  nastavio je sa svojim izlaganjem vezano uz HE Plat, no prekršio je odredbu 

čl. 69. Poslovnika kojom je određeno vrijeme od jedne minute za njegovo izlaganje, pa mu 

je predsjednica Županijske skupštine oduzela riječ. 

 

Gordana Mustapić postavila je pitanje za Župana – u kojoj fazi su projekti lučke 

infrastrukture, koji su spominjani za financiranje iz fondova EU? Da li su oni pojedinačno 

podržani od strane Vlade RH?  S obzirom da je ona predstavnik općine Orebić posebno je 

interesira luka Perna. 

 

Drugo pitanje gđe Mustapić je sljedeće: 

"U ožujku je isplaćeno 500.000 kuna gradovima i općinama za otpad koji se dogodio na 

obali. Je li se išta napravilo kako bi se takve stvari spriječile u budućnosti i da li u Županiji 

postoji potrebna oprema za slične intervencije?" 

 

Župan Nikola Dobroslavić odgovorio je da je lučka infrastruktura za povezivanje otoka 

jedan od važnih prioriteta ove Županije i za bolje i kvalitetnije povezivanje imamo potvrdu 

Vlade RH sa sjednice od 1. veljače o.g. Radi se o 8 projekata vrijednih više od 400 milijuna 
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kuna i oni će biti financirani sredstvima EU, a uz to i sredstvima državnog proračuna u 

100%-tnom iznosu. 

Oni su u različitim fazama, neki su otišli veoma daleko i blizu su samog izvođenja, kao što 

je Donje Čelo na Koločepu koje ima odluku o financiranju. 

Polačište, nova luka na Korčuli ima lokacijsku dozvolu,Vela Luka ima potvrdu glavnog 

projekta na trajektno pristanište, što je također pred financiranjem. U postupku je i 

proširenje luke u Ublima na Lastovu, Prigradica, obilaznica uz luku Polačište, zahvat u 

Trpnju - također proširenje luke. 

Očekujemo da će se svi ovi projekti vrlo brzo realizirati, naglasio je Župan. 

 

Što se tiče zagađenja mora, bilo je veliko zagađenje koje je palo na teret jedinica lokalne 

samouprave i njihovih komunalnih poduzeća. Županija smatra da takova onečišćenja 

moraju ići na teret države i zato su tražili da Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture i 

Ministarstvo zaštite okoliša moraju iznači sredstva i refundirati sredstva jedinicama lokalne 

samouprave. Osiguralo se 500.000 kuna za pokrivanje tih troškova. 

Duguročno možemo očekivati dobre rezultate, a kratkoročno, nažalost, povremena 

zagađenja sa strane Albanije i Crne Gore. 

Dogovoreno je na razini civilne zaštite i operativnog centra za akcidente na moru između 

svih sudionica, o kupnji zajedničkih sredstava kojima se može intervenirati u slučaju 

izljevanja posebno nafte ili sličnih događaja na moru, brane koje moraju biti kompatibilne u 

svim jedinicama lokalne samouprave. 

One će biti razmještene po cijeloj Županiji, a u slučaju katastrofe mogu se okupiti sve na 

jednom mjestu, naglasio je Župan. 

 

Ivica Dajak nadovezao se na pitanje lučke infrastrukture dodavši da nedostaje okvirni 

datum kada se očekuje raspisivanje natječaja nadležnog ministarstva na koji bi se prijavili 

projekti koji se dosad nisu prijavili. Od 7 projekata koliko je bilo predviđeno da se prijave 

na prethodni natječaj, njih 2 uopće se neće financirati iz EU fondova, za 4 se upotpunjuje i 

mijenja dokumentacija, a tek Donje Čelo je sa 24 milijuna kuna prijavljeno na prethodni 

natječaj. 

 

Potom je postavio novo pitanje za Zamjenika Župana g. Joška Cebala i ono glasi: 

"15. veljače o.g. na zahtjev nositelja zahvata Lučke uprave DNŽ izdano je Rješenje –

Ocjena o potrebi procjene utjecaja zahvata na okoliš od strane nadležnog Ministarstva 

zaštite okoliša i energetike, kojim je utvrđeno da za zahvat nije potrebno provoditi postupak 

procjene utjecaja na okoliš, a uz primjenu sedam tamo navedenih mjera zaštite i programa 

praćenja stanja okoliša. 

Kao prva od mjera napisano je sljedeće: 

Po puštanju u promet buduće zaobilaznice Orebića korištenje trajektnog pristaništa 

Perna omogućiti isključivo preko navedene prometnice. 

 

Kako je lokalnom stanovništvu, a i meni osobno, ova formulacija nejasna i otvara prostor 

za niz različitih tumačenja, molim da mi u suradnji sa ŽLU DNŽ i Ministarstvom zaštite 

okoliša i energetike omogućite pisano pojašnjenje ove odredbe. 

Znači li to zaista da se pristanište Perna neće koristiti prije puštanja u promet buduće 

zaobilaznice Orebića - kako smo od vas već imali prilike čuti u ovoj vijećnici? Ukoliko je 

tako molim izrijekom potvrdite, odnosno osigurajte pismeno očitovanje nositelja zahvata – 

Županijske lučke uprave DNŽ ili pak tumačenje Ministarstva koje je i izdalo Procjenu. 
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Ili pak ova odredba znači nešto drugo i dozvoljava mogućnost da će trajektna luka biti u 

uporabi koristeći postojeću cestovnu mrežu? U tom slučaju molim obrazložite." 

 

Na ovo moli usmeni i pismeni odgovor. 

 

Drugo pitanje uputio je Županu Nikoli Dobroslaviću, ujedno i zamolbu, a tiče se baš ove 

zaobilaznice Orebića.  

"Hrvatske ceste su nas, odgovarajući nakon gotovo godinu dana na moje vijećničko pitanje 

dopisom Klasa: 960-03/17-03/3, Urbroj: 345-100-101-/654-19-05 od 15.veljače 2019.g., 

informirale kako dovršenje Studije izvedivosti poboljšanja prometne povezanosti Korčule i 

Pelješca očekuju tijekom III kvartala ove godine. 

Nažalost, nisu izrazile spremnost za uključenje lokalne samouprave i lokalnog stanovništva 

u njezinu izradu, već su sugerirali kako će oni na koje se projekt najviše odnosi, svoje 

primjedbe moći iznijeti tek kad se za već usvojena rješenja bude izrađivala Studija utjecaja 

na okoliš. 

Mislim da se kvalitetna Studija izvedivosti ne može izraditi bez sudjelovanja lokalnog 

stanovništva i lokalne samouprave, stoga i ovim putem tražim od Župana da autoritetom 

Županije osigura uključivanje lokalnog stanovništva u planiranje ove nove trase –

primjerice kroz javnu prezentaciju i radionicu ili slično. 

Također molim da osigurate da Hrvatske ceste ovu Skupštinu izvijeste o tijeku izrade 

spomenute Studije, jer, barem prema onome što sam imao priliku vidjeti iz javno dostupnih 

informacija, imam nekih nedoumica. Primjerice 10.9.2018. sklopljen je ugovor s izvođačem 

za ovu Studiju, a Vlada RH u veljači ove 2019. godine donosi odluku kojom zadudžuje 

Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture da, u suradnji sa društvom Hrvatske ceste 

d.o.o. osigura izradu studijske dokumentacije za Projekt poboljšanja prometne povezanosti 

otoka Korčule i poluotoka Pelješca.  

Koje se točno studije izrađuju vezano za ovaj projekt i u kojim su fazama." 

 

Rekao je da će uputiti mailom svoja vijećnička pitanja i zatražiti i pismeni odgovor. 

 

Župan Nikola Dobroslavić odgovorio je na drugo pitanje, što se tiče varijanti u izradi 

Prostornog plana, u Prostorni plan se uvijek uvrštavaju varijante koje nam sugerira struka, a 

posebno nadležna državna poduzeća koja gospodare i upravljaju tim vrstama objekata, u 

ovom slučaju cesta. Od strane Hrvatskih cesta bio je prijedlog da se uvrsti još jedna 

varijanta i Županija je prihvatila zbog toga što se radi o Hrvatskim cestama, a radi se o 

državnim cestama (Pelješka cesta i buduća zaobilaznica Orebića). 

Studija izvedljivosti upravo bi trebala reći koja od tih varijanti je najpovoljnija po više 

parametara. 

Naravno da jedinice lokalne samouprave i lokalno stanovništvo trebaju biti uključeni u te 

rasprave. Županiji je bilo važno da se to nađe u zaključku Vlade RH jer to znači jednu 

obvezu za nadležno Ministarstvo, naglasio je Župan. 

 

Joško Cebalo, Zamjenik Župana odgovorio je da nova luka u Perni neće moći funkcionirati 

adekvatno bez izgradnje zaobilaznice Orebića. Nedavno je održan sastanak sa 

predstavnicima MO Kučište, gdje je i njima jasnija situacija u kojoj se nalazimo. Vodimo 

se i prostorno-planskom dokumentacijom i svim uvjetima Ministarstva mora, prometa i 

infrastrukture. Ono što je sigurno, ŽUC ima razrađen projekt sanacije i rekonstrukcije 

županijske ceste od Orebića do Kučišta. Taj projekt bi već bio realiziran, međutim upravo 

zbog protivljenja MO Kučište uz argumentaciju da sanacijom i realizacijom tog projekta se 
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nikad neće izgraditi zaobilaznica Orebića, odlučeno je privremeno zaustaviti taj projekt, ali 

isto tako na tom sastanku je dogovoreno i očekuju inicijativu od MO i Općine Orebić da 

Županiji i ŽUC-u upute poziv kako bi prezentirali detaljnije taj projekt. Oni su 

zainteresirani za realizaciju, kao i ŽUC. 

Volio bi da se ovo pitanje na politizira, već da se mještani i jedinice lokalne samouprave 

odluče jesu li za izgradnju obilaznice ili nisu. 

 

Ivica Dajak rekao je da je djelomično zadovoljan odgovorima, dodavši da je osobno za 

izgradnju trajektnog pristaništa u Perni, kao i zaobilaznice Orebića, ali želi da se lokalno 

stanovništvo uključi u izradu Studije vezano za izgradnju zaobilaznice Orebić, da nebi sutra 

rekli kako se to ne može mijenjati. 

Prezentacija u svezi ovog bila je zatvorena za javnost, rekao je g. Dajak, stoga lokalno 

stanovništvo treba uključiti u ovom momentu. 

 

dr.sc. Vilma Kosović, dr. med., predsjednica Županijske skupštine ovim je zaključila točku 

vijećničkih pitanja. 

 

Vijećnici koji na današnjoj sjednici nisu stigli postaviti pitanje, mogu to učiniti pisanim 

putem, ili će imati prioritet na idućoj sjednici, ukoliko budu zainteresirani, a to su vijećnici 

Teo Andrić, Kristina Ćurčija, Davor Mihaljević, Krešimir Kuran, Nikša Sentić, Maro 

Kristić, Irena Korda, Pero Jerković, Jelena Crnčević, Marinko Pažin i Tomislav Batur. 

Predsjednica se nada da će predsjednici Klubova vijećnika do kraja mjeseca svibnja 

dostaviti i svoje prijedloge za izmjenu Poslovnika, koji se tiču i vijećničkih pitanja. 

 

 

TOČKA 1. 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i utrošku sredstava 

Zajednice športa Dubrovačko neretvanske županije za 2018. g. 

 
Branko Bazdan, predsjednik Zajednice športa Dubrovačko-neretvanske županije uvodno je 

obrazložio prijedlog izvješća, rekavši da je dostavljeno izvješće o utrošenim sredstvima na 

način da od ukupno predviđenih 2.000.000 kuna, 1.080.000 kuna raspoređuje Zajednica 

drugim Zajednicama sportskih udruga jedinica lokalne samouprave na području DNŽ, te 

županijskim sportskim savezima. Ostatak sredstava u visini od 920.000 kuna raspoređeno 

je putem javnog natječaja za sufinanciranje aktivnosti sportskih udruga, sportskih 

manifestacija, te za vrhunski sport. 

 

g. Bazdan zahvalio se Županu g. Nikoli Dobroslaviću i Županiji što je za iduću godinu 

povećala sredstva za oko 5%, na dobrobit sporta u Županiji. 

 

Davor Mihaljević, zamjenik predsjednika Odbora za obrazovanje, kulturu i sport iznio je 

zaključak odbora koji je jednoglasno prihvatio predloženi zaključak, te ga prosljeđuje 

Županijskoj skupštini na raspravu i donošenje. 

 

Predsjednica Županijske skupštine potom je otvorila raspravu o ovoj točki dnevnog reda. 

 

Pero Jerković rekao je da od 2 miliona kuna koliko je na raspolaganju Zajednici športa, 

preko 1/4 iskoriste Vaterpolo Klub Jug i administracija zajednice. 
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Zanimaju ga kriteriji, na koji se način raspodjeljuju ova sredstva. Zanima ga također i 

kontrola utroška sredstava. Mnoge od tih udruga dužne su dobavljačima, proizvođačima, 

prijevoznicima određeni iznos novca, a dobili su određena sredstva od Zajednice športa. 

 

Maro Kristić mišljenja je da je 2 milijuna kuna iznimno malo sredstava za funkcioniranje 

športskih udruga na razini Županije. Malo je zabrinjavajuće, iako je činjenica da bez 

administracije šport ne može funkcionirati, da gotovo 1.250.000 kuna ide na funkcioniranje 

što športskih saveza, što zajednica športa po gradovima i općinama, što na vaterpolo klub 

Jug. 

Vrlo malo sredstava ide stvarno najpotrebitijim korisnicima, a to su klubovi. 

Osobno smatra s obzirom na proračun Grada Dubrovnika koji je izdašan, da bi sredstva za 

šport trebalo solidarnije rasporediti i ne dodjeljivati ih udrugama s područja Grada 

Dubrovnika. 

Ovdje primjerice nigdje ne vidi najudaljeniji klub "Omladinac" s Lastova, koji nije dobio 

gotovo ništa, zaključno je naglasio. 

Osobno smatra da bi tome trebali malo ozbiljnije pristupiti i utvrditi kriterije, osobito 

stavku koja je svugdje najbitnija, a to su troškovi prijevoza, te da se nađe način da se svim 

tim klubovima sufinanciraju troškovi prijevoza, te da se nabavi i nešto opreme za te 

klubove. 

 

Stipo Gabrić rekao je da je dugo bio u sportu, te da može samo čestitati g. Bazdanu i 

Zajednici športa na ovakvom jednom izvješću i transparentnoj dodjeli sredstava sportskim 

klubovima u svim djelovima županije. 

 

Branko Bazdan zahvalio se i odgovorio na spomenuta pitanja. Naravno da bi sredstva 

mogla biti veća, ali u okviru mogućeg napravljeno je najbolje. I u razdoblju kada su 

sredstva za šport smanjena od strane države, sredstva koja su dobivali klubovi nisu 

umanjena, što je također dobro.  

Što se tiče uvjeta i načina raspodjele, u Programu športa koji je donešen u 2018.g.,vršila se 

okvirno i raspodjela sredstava. Vrhunski sport je ograničen samo na međunarodnu 

kvalitetu, a tu Jug svakako ulazi kao jedan od najboljih i najuspješnijih. 

Ideja da Grad izdvaja sredstva za Klubove na području Grada je dobra i pozdravlja je, ali 

pitanje je  što je onda s ostalim klubovima. Svaka udruga koja se javila na natječaj, a 

ispunjava uvjete, je dobila nekakva sredstva, a godinama se bore protiv Uredbe koja je 

napravljena zbog jednog kluba, a provodi se i na sve ostale male klubove, što svakako nije 

dobro. 

Nažalost po toj Uredbi se moraju ravnati jer je na snazi, te nastoje raspodjeliti sredstva na 

najbolji mogući način. 

 

Predsjednica Županijske skupštine, dr.sc. Vilma Kosović, dr.med., zaključila je raspravu i 

stavila na glasovanje prijedlog zaključka. 

 

Većinom glasova (uz 1 "SUZDRŽANI") donesen je 

 
 

Z A K LJ U Č A K 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu i utrošku sredstava 

Zajednice športa Dubrovačko neretvanske županije za 2018. godinu 
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Članak 1. 

Ovim Zaključkom prihvaća se Izvješće o radu i utrošku sredstava Zajednice športa Dubrovačko-

neretvanske županije za 2018. godinu. 

 

Članak 2. 

Utvrđeno Izvješće se nalazi u privitku ovog Zaključka i njegov je sastavni dio. 

 

Članak 3. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenom glasniku 

Dubrovačko-neretvanske županije." 

 

 

TOČKA 2. 

Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Zavoda za hitnu medicinu Dubrovačko – neretvanske županije 

 
gđa Jelena Dadić, v.d. pročelnice Upravnog odjela za društvene djelatnosti iznijela je 

uvodno obrazloženje. 

 

g. Ivan Margaretić, predsjednik Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb iznio je zaključak 

odbora za ovu točku, kao i točke 3. i 4. dnevnog reda iz nadležnosti odbora, koje je odbor 

prihvatio i proslijedio Županijskoj skupštini na raspravu i donošenje. 

 

Predsjednica Županijske skupštine otvorila je raspravu o ovoj točki dnevnog reda. 

 

Stipo Gabrić rekao je da s obzirom da je nedavno održana tematska sjednica o zdravstvu, 

lijepa vijest je da se ovdje radi o nabavci 4 nova medicinska vozila, koja će biti raspoređena 

u sve dijelove Županije.  

 

Predsjednica Županijske skupštine zaključila je raspravu i stavila na glasovanje prijedlog 

zaključka. 

 

Jednoglasno je donesen 

 

 

Z A K L J U Č A K 

 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Zavoda za hitnu medicinu Dubrovačko – neretvanske županije 

 

 

Članak 1. 

Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Dubrovačko – 

neretvanske županije Broj:01-1/1-19-30/1 donesenu na na 83.-oj sjednici Upravnog vijeća, 

dana 10. travnja 2019. godine za sklapanje Ugovora o nabavi četiri medicinska vozila, 

proizvođača VOLKSWAGWN, model TRANSPORTER FURGON 2.0 TDI 4MOTION po 
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cijeni od 1.798.000,00 kuna plus PDV, sa zajednicom ponuditelja: UPGRADE d.o.o.-

Veliko Trgovišće, Stanka Pinjuha 15B i PORSCHE CROATIA d.o.o.- Zagreb, Miroslava 

Miholića 2. 

 

Članak 2. 

Ovlašćuje se ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu Dubrovačko – neretvanske županije da na 

temelju ovog Zaključka poduzme sve potrebne radnje za sklapanje navedenog Ugovora. 

 

Članak 3. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenom glasniku 

Dubrovačko-neretvanske županije." 

 

TOČKA 3.  

Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju 

djelatnosti Doma zdravlja Korčula 

 
gđa Jelena Dadić, v.d. pročelnice Upravnog odjela za društvene djelatnosti iznijela je 

uvodno obrazloženje. 

 

Stav odbora vijećnici su čuli, pa je predsjednica stavila prijedlog zaključka na glasovanje. 

 

 

Jednoglasno, bez rasprave, donesen je 

 
 

 

 

 

Z A K L J U Č A K 

 

o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Korčula 

 

 

Članak 1. 

Daje se suglasnost na Odluku o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Korčula, dodavanjem 

djelatnosti „fizikalne terapije u kući“ kao specijalističko – konzilijarne djelatnosti  Doma 

zdravlja Korčula, donesenoj na sjednici Upravnog vijeća Doma zdravlja Korčula, održanoj 

dana 21. prosinca 2018. godine. 

 

 

Članak 2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenom glasniku 

Dubrovačko-neretvanske županije." 

 

TOČKA 4. 
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Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu mrtvozorničke službe i 

obavljenim obdukcijama na području Dubrovačko-neretvanske županije u 

2018. godini 

 
gđa Jelena Dadić, v.d. pročelnice Upravnog odjela za društvene djelatnosti uvodno je 

obrazložila i ovu točku dnevnog reda. 

 

Jednoglasno, bez rasprave donesen je 

 

 

Z A K L J U Č A K 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu mrtvozorničke službe i obavljenim obdukcijama na 

području Dubrovačko-neretvanske županije u 2018. godini  

 

 

Članak 1. 

 

Prihvaća se Izvješće o radu mrtvozorničke službe i obavljenim obdukcijama na  području 

Dubrovačko-neretvanske županije u 2018. godini koje čini sastavni dio ovog Zaključka. 

 

Članak 2. 

 

Ovaj Zaključak objavit će se u "Službenom glasniku Dubrovačko-neretvanske županije." 

 

 

TOČKA 5. 

Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja za utvrđivanje pročišćenog teksta 

Odredbi za provedbu i grafičkog dijela Prostornog plana Dubrovačko-

neretvanske županije 

 
gđa Nikolina Kraljević, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju uvodno 

se obratila vijećnicima i obrazložila prijedlog odluke. 

 
Nikša Sentić predsjednik Odbora za zaštitu okoliša i prostorno uređenje iznio je zaključak 

odbora kojim se Županijskoj skupštini na nadležnu raspravu i donošenje dostavlja prijedlog 

ove odluke. 

 

Predsjednica Županijske skupštine otvorila je raspravu o predloženoj točki. 

 
Marko Giljača rekao je da želi govoriti o razlozima zašto se donosi ova odluka. 

2015.g.također je objavljen pročišćeni tekst odluke, bez da je Županijska skupština 

donosila ovakvu odluku. Taj pročišeni tekst iz 2015.g. potpisuje g. Josip Bienefeld. 

Riječ je o načelniku samostalnog Sektora za pravne poslove Ministarstva graditeljstva i 

prostornog uređenja, koji je autor većine zakona o prostornom planiranju u posljednjih 20 

godina. Isti se tereti za primanje mita od nekoliko osoba. 
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Vijećnik Giljača smatra da do donošenja ovih odluka dolazi zbog toga što je pokrenuta 

arbitraža u Washingtonu, gdje tvrtka Razvoj golf tereti Hrvatsku za 500 miliona eura. 

Prosječni troškovi suđenja iznose negdje oko 11 milijuna eura. 

Imamo eskalaciju tužbi u posljednjih 15 godina, gdje su čak odvjetnici poticali firme da 

tuže. 

Detaljno je obrazložio sam postupak.  

Misli da se ovom odlukom, kao i drugima nastoji omogućiti daljnji nastavak projekta na 

Srđu. 

 

Pero Jerković rekao je da u ovom pročišćenom tekstu stoji isto ono protiv čega su vijećnici 

MOST-a bili protiv donošenja Prostornog plana, prema tome ti vijećnici ne mogu glasati ni 

za ovaj pročišćeni tekst, a to je 300 ha obuhvata na Srđu i obilaznica preko izvora Omble. 

Vijećnici MOST-a stoga neće glasati za ovu odluku. 

 

Predsjednica Županijske skupštine zaključila je raspravu i stavila prijedlog odluke na 

glasovanje. 

 

Većinom glasova (20 "ZA", 3 "PROTIV", 7 "SUZDRŽANIH") donesena je 

 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja za utvrđivanje pročišćenog teksta Odredbi za provođenje i 

grafičkog dijela prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije 

 

1. Ovlašćuje se Odbor za Statut i Poslovnik da utvrdi pročišćeni tekst Odredbi za 

provođenje i grafičkog dijela Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

2. Pročišćeni tekst Odredbi za provođenje te grafičkog dijela Prostornog plana 

Dubrovačko-neretvanske županije obuhvaća Prostorni plan Dubrovačko-

neretvanske županije (Službeni glasnik Dubrovačko-neretvanske županije, broj: 

6/03), Usklađenje Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije s Uredbom o 

uređenju i zaštiti zaštićenog obalnog područja mora (Narodne novine, broj:128/04) 

(Službeni glasnik Dubrovačko-neretvanske županije, broj: 3/05), Izmjene i dopune 

Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije (Službeni glasnik Dubrovačko-

neretvanske županije, broj: 3/06), Izmjene i dopune Prostornog plana Dubrovačko-

neretvanske županije (Službeni glasnik Dubrovačko-neretvanske županije, broj: 

7/10), Zaključak o ispravci greške u Odluci o donošenju izmjena i dopuna 

Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije (Službeni glasnik Dubrovačko-

neretvanske županije, broj: 4/12), Izmjene i dopune Prostornog plana Dubrovačko-

neretvanske županije (Službeni glasnik Dubrovačko-neretvanske županije, broj: 

9/13), Usklađenje Prostornog plana dubrovačko-neretvanske županije sa Zakonom 

o prostornom uređenju (Narodne novine, broj: 153/13) (Službeni glasnik 

Dubrovačko-neretvanske županije, broj: 2/15), II. Ciljane Izmjene i dopune 

Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije (Službeni glasnik Dubrovačko-

neretvanske županije, broj: 7/16), Presudu Visokog Upravnog suda Republike 

Hrvatske, broj: Usoz 96/2012-8, od 28. studenog 2014. (Narodne novine, broj: 
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10/15) i Izmjene i dopune Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije 

(Službeni glasnik Dubrovačko-neretvanske županije, broj: 2/19). 

 

3. Pročišćeni tekst Odredbi za provođenje i grafičkog dijela prostornog plana 

Dubrovačko-neretvanske županije sadržan je u zasebnoj knjizi eleborata Izmjene i 

dopune Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske županije - Izvornik, travanj 

2019. koji je izradio Zavod za prostorno uređenje Dubrovačko-neretvanske 

županije. 

 

4. Pročišćeni tekst Odredbi za provođenje i grafičkog dijela Prostornog plana 

Dubrovačko-neretvanske županije objavit će se u elektroničkom i analognom obliku 

te će biti dostupan javnosti na mrežnim stranicama Dubrovačko-neretvanske 

županije i Zavoda za prostorno uređenje Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

5. Pročišćeni tekst Odredbi za provođenje Prostornog plana Dubrovačko-neretvanske 

županije objavit će se u Službenom glasniku Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

6. Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

TOČKA 6.  

Prijedlog odluke o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje dijela pomorskog dobra - plaža Saplunara na otoku 

Mljetu, Općina Mljet 

 
Ivo Klaić, v.d. pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i more iznio je uvodno 

obrazloženje za ovu i sljedeću točku dnevnog reda. 

 

Marinko Pažin, predsjednik Odbora za gospodarski razvitak iznio je zaključak odbora, koji 

je dao pozitivno mišljenje za predložene točke te ih proslijedio Županijskoj skupštini na 

raspravu i donošenje. 

 

Predsjednica Županijske skupštine otvorila je raspravu o ovoj točki. 

 

Kristina Ćurčija naglasila je da smo svakodnevno svjedoci na početku turističke sezone, da 

se koncesije ne poštuju, pa i sada imamo na jednom portalu objavu jedne naše plaže na 

kojoj je uredno postavljeno 100-tinjak ležaljki, iako je donešena odluka da se iste 

postavljaju onog trenutka kada se iznajme. 

Upitala je tko kontrolira koncesije, tko će kontrolirati i ovu koncesiju i hoće li se dogoditi 

ono što je već navela. 

 

Pročelnik Klaić odgovorio je da je stav Županije tu potpuno jasan i neće dozvoliti takav 

način postavljanja ležaljki. Postoji točno definiran broj ležaljki koje se mogu postaviti, kao 

i sve ostalo na plažama. 

Što se tiče kontrole i nadzora nadležno Povjerenstvo će kontrolirati ugovore, a i dalje je 

Lučka kapetanija i komunalno redarstvo nadležno za kontrolu. Po novom zakonu o Lučkim 
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kapetanijama, koji je na snazi od 1. travnja o.g., kao i Zakona o komunalnom redarstvu,  

nadležni su i dalje komunalni redari i ovlašteni službenici Lučke kapetanije. 

Upravo u tu svrhu je zajedničko svima nama da doista reagiramo na vrijeme i uz podršku ta 

tri tijela, gradova i općina, da dođemo do jedne visoke razine kontrole, naglasio je g. Klaić. 

 

Predsjednica Županijske skupštine zaključila je raspravu i stavila na glasovanje prijedlog 

odluke. 

 

Većinom glasova (uz 2 "PROTIV") donesena je 

 

 

ODLUKA 

o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje 

dijela pomorskog dobra - plaža Saplunara na otoku Mljetu, Općina Mljet 
 

(Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
 

TOČKA 7.  

Prijedlog odluke o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje dijela pomorskog dobra ispred hotela Epidaurus u 

Cavtatu, Općina Konavle 

 
Bez rasprave, većinom glasova (uz 1 glas "PROTIV" i 1 "SUZDRŽAN") donesena je 

 

ODLUKA 

o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje 

dijela pomorskog dobra ispred hotela Epidaurus u Cavtatu, Općina Konavle 
 

(Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

 

TOČKA 8. 

Prijedlog Odluke o imenovanju članova Stručnog povjerenstva za koncesije 

na pomorskom dobru 

 
Teo Andrić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanje pročitao je zaključak odbora za ovu 

i sljedeće dvije točke dnevnog reda, iz nadležnosti odbora. 

Odbor je dao pozitivno mišljenje za sve tri točke dnevnog reda, te ih prosljeđuje 

Županijskoj skupštini na raspravu i donošenje. 

 

Predsjednica Županijske skupštine otvorila je raspravu po ovoj točki dnevnog reda. 

 

Bez rasprave, većinom glasova (uz 1 "SUZDRŽANI")  donesena je 
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O D L U K A 

 

o imenovanju članova Stručnog povjerenstva za koncesije 

na   pomorskom dobru 

 

 

 I. 

 

Imenuje se Stručno povjerenstvo za koncesije na   pomorskom dobru za gospodarsko 

korištenje dijela pomorskog dobra ispred hotela Epidaurus u  Cavtatu, Općina Konavle i za 

gospodarsko korištenje dijela pomorskog dobra - plaža Saplunara na otoku Mljetu, Općina 

Mljet u sastavu: 

  

   Predsjednica: 

 

1. Nikolina Kraljević 

 

Članovi: 

 

2. Nikola Beusan 

3. Marina Oreb 

4. Ante Pejić 

5. Stane Đivanović 

6. Darko Knežević 

             *   7.   Blaž Pezo 

 

   

* (član Stručnog povjerenstva u slučaju da Ministarstvo financija ne imenuje svog 

predstavnika u zakonskom roku). 

 

II. 

 

Administrativne, pravne i tehničke poslove za Povjerenstvo obavljat će Upravni odjel za 

gospodarstvo i more, a za tajnika Povjerenstva imenuje se Ivo Klaić. 

 

 

III. 
 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u "Službenom glasniku 

Dubrovačko-neretvanske županije." 

 

 

TOČKA 9. 

Prijedlog rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za praćenje 

izvršavanja odluka i ugovora o koncesiji na pomorskom dobru 

 
Vijećnici su čuli stav odbora, pa je predsjednica Županijske skupštine otvorila raspravu o 

predloženoj točki. 
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Maro Kristić rekao je da razumije logiku da se u ovo Povjerenstvo imenuje 5 ljudi, no 

prema Uredbi o postupku davanja koncesije na pomorskom dobru, čl. 7 se propisuje da je 

davatelj koncesije dužan osnovati Povjerenstvo i županija je dužna imenovati najmanje 3 

člana.  

Što se tiče samog Povjerenstva, ono nije bilo "baš pretjerano aktivno" u proteklim 

godinama, a smatra da je to izuzetno važno, pa je njegova osobna zamolba, a vjeruje da će 

to i ostali vijećnici podržati, da se odmah ovo Povjerenstvo aktivira i da napravi nadzor nad 

izvršavanjem svih koncesija na pomorskom dobru, počevši od najvećih u Gradu 

Dubrovniku, koje su pod lupom javnosti. 

 

Ivo Klaić, pročelnik nadležnog Upravnog odjela, odgovorio je Maru Kristiću rekavši da se 

ne može složiti da nije odluka usklađena sa Uredbom, zato što je točno da Uredba propisuje 

3 člana, jednog predstavnika tijela nadležnog za poslove graditeljstva, drugi iz Lučkih 

kapetanija i treći je predstavnik Porezne uprave. 

Na području Županije imamo 2 potpuno jednaka ureda iz područja graditeljstva, jedan 

izdaje dozvole građevinske i lokacijske za područje Grada, a drugi za područje Županije, 

tako da nebi bilo zakonito kad bi jedan predstavnik bio od ta dva odjela, a to vrijedi i za 

Lučku kapetaniju. 

Povjerenstvo uvijek djeluje tročlano, iako nominalno mora biti 5 članova da se ispoštuju 

drugi teritorijalni kriteriji. 

Što se tiče nadzora, naravno da je Povjerenstvo uvijek bilo tu i mnogo puta reagiralo 

neposredno ili telefonom, mailom ili na bilo koji drugi način, kada uoči nepravilnosti. 

 

Maro Kristić pojasnio je da se nebi shvatilo da je u nekoj koliziji što se tiče razmišljanja 

pročelnika, te dodao da razumije zašto je u Povjerenstvu 5 članova, ali "greška" je 

definitivno Uredba Vlade koju treba promjeniti, jer očito nisu na dovoljno dobar način 

sagledali ovu lokalnu problematiku, gdje je činjenica da Županija izdaje koncesije na 

području gradova i općina i da je nužno potrebno da predstavnik nadležnog Upravnog 

odjela Grada bude u povjerenstvu ako je koncesija na području grada, ili predstavnik 

Županije ako je koncesija na području Županije. 

Uloga Povjerenstva je izuzetno važna jer to su ozbiljne i važne koncesije na duži niz 

godina, naglasio je Maro Kristić. To nisu represivne mjere, već kontrola izvršavanja 

ugovora o koncesiji. 

 

Predsjednica Županijske skupštine zaključila je raspravu i stavila prijedlog rješenja na 

glasovanje. 

 

Većinom glasova (uz 1 "SUZDRŽANI") doneseno je 

 

 

R J E Š E NJ E 

o imenovanju Povjerenstva za praćenje izvršavanja odluka i ugovora o koncesiji   

na pomorskom dobru 

 

I. 

Imenuje se Povjerenstvo za praćenje izvršavanja odluka i ugovora o koncesijama na 

pomorskom dobru u sastavu: 
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1. Nikolina Šišić, promjenjivi član, predstavnik Upravnog odjela za prostorno 

uređenje, gradnju  i zaštitu okoliša Dubrovačko-neretvanske županije, 

2. Silva Vlašić, promjenjivi član, predstavnik Upravnog odjela za izdavanje i 

provedbu  

dokumenata prostornog uređenja i gradnje Grada Dubrovnika, 

3. Nikola Beusan, promjenjivi član,  predstavnik Ministarstva pomorstva, prometa i 

infrastrukture, Uprava sigurnosti plovidbe, predstavnik Lučke kapetanije 

Dubrovnik, 

4. Ivo Matković, promjenjivi član, predstavnik Ministarstva pomorstva, prometa i 

infrastrukture, Uprava sigurnosti plovidbe, Lučka kapetanija Ploče, 

5. Irena Korda, predstavnica Ministarstva financija, Porezne uprave, Područnog ureda 

Dubrovnik., 

 

II. 

 

Zadaće  Povjerenstva iz točke I. ovog Rješenja propisane su odredbama članak  8. do 10.  

Uredbe o postupku davanja koncesije na pomorskom dobru.  

 

III. 

 

Članovi Povjerenstva imaju pravo na naknadu po obavljenom pregledu u visini od 250,00 

kn bruto.  

    

IV. 

Stupanjem na snagu ovog rješenja prestaje važiti Rješenje o imenovanju Povjerenstva za 

praćenje i izvršavanje odluka i ugovora o koncesijama na pomorskom dobru  („Službeni 

glasnik Dubrovačko-neretvanske županije“ br. 12/13.) 

 

IV. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u "Službenom glasniku 

Dubrovačko-neretvanske županije." 

 

 

TOČKA 10. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama o izmjenama i dopunama Odluke 

o osnivanju i imenovanju članova Vijeća za prevenciju na području 

Dubrovačko-neretvanske županije 

 
Jednoglasno, bez rasprave donesena je 

 

O D L U K A 

o izmjenama i dopunama 

Odluke o osnivanju i imenovanju članova Vijeća za prevenciju 

na području Dubrovačko-neretvanske županije 

 

Članak 1. 
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U Odluci o osnivanju i imenovanju članova Vijeća za prevenciju Dubrovačko-neretvanske županije  

("Službeni glasnik Dubrovačko-neretvanske županije", broj 12/13, 6/14, 7/15 i 1/18) mijenja se 

članak 6.,  kako slijedi: 

 

-za članove 

4. v.d. pročelnice Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Jelena Dadić, 

5. Zamjenica pročelnice Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Nina Skurić,  

6. v. d. pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i more, Ivo Klaić, 

12. Ravnateljica Centra za socijalnu skrb dubrovnik, Ružica Misir 

20. Pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Nikoleta Borković Ljubić, 

 

 

Članak 2. 

 

Ostale odredbe Odluke ostaju nepromijenjene. 

 

 

 

Članak 3. 

 

Ova Odluka stupa na snagu 8 dana od dana objave u "Službenom glasniku Dubrovačko-neretvanske 

županije". 

 

TOČKA 11. 

Prijedlozi dodjele javnih priznanja Dubrovačko-neretvanske županije, 

povodom Dana Županije i blagdana sv. Leopolda Bogdana Mandića, 12. 

svibnja 

 
Predsjednica Županijske skupštine uvodno je istaknula da je temeljem Pravilnika o dodjeli 

javnih priznanja ova  točka zatvorena za javnost, te je zamolila predstavnike medija da 

prekinu snimanje i izađu iz Vijećnice do završetka rasprave o ovim točkama. 

O odlukama će biti obaviješteni odmah nakon završetka rasprave. 

 

Pozvala je g. Tea Andrića, zamjenika predsjednika Odbora za dodjelu javnih priznanja da 

kao uvodničar izvijesti vijećnike o prijedlogu zaključaka o dodjeli javnih priznanja. 

g. Andrić pročitao je zaključak odbora.  

 

Predsjednica Županijske skupštine otvorila je raspravu o ovoj točki dnevnog reda i ujedno  

izvjestila vijećnike da će o Odluci o izvanrednoj dodjeli priznanja i nagrada, te zaključcima 

o dodjeli nagrada laureatima glasovati pojedinačno. 

 

Budući da se nitko nije javio za raspravu, predsjednica je zaključila raspravu po svim 

prijedlozima i stavila na glasovanje prijedlog Odluke o izvanrednoj dodjeli Priznanja za 

iznimna dostignuća značajna za Dubrovačko – neretvansku županiju i Nagrada Dubrovačko 

- neretvanske županije za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko – neretvanske županije 

u zemlji i svijetu u proteklom jednogodišnjem razdoblju. 

 

Jednoglasno je donesena  
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O D L U K A 

o izvanrednoj dodjeli Priznanja za iznimna dostignuća značajna za Dubrovačko – 

neretvansku županiju i Nagrada Dubrovačko - neretvanske županije 

za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko – neretvanske županije u zemlji i svijetu u 

proteklom jednogodišnjem razdoblju  

(društvu, ustanovi, udruzi i drugoj pravnoj osobi u obliku plakete). 

 

 

I. 

 

Povodom Dana županije, 12. svibnja 2019., izvanredno će se dodijeliti Priznanje za 

iznimna dostignuća značajna za Dubrovačko – neretvansku županiju, te četiri Nagrade za 

doprinos ugledu i promociji Dubrovačko – neretvanske županije u zemlji i svijetu u 

proteklom jednogodišnjem razdoblju (društvu, ustanovi, udruzi i drugoj pravnoj osobi u 

obliku plakete). 

 

III. 

 

Ove nagrade će se dodijeliti na svečanoj sjednici povodom Dana županije 

 

IV. 

 

Ova odluka objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

Zatim je predsjednica stavila na glasovanje, pojedinačno, prijedloge odluka o dodjeli 

nagrada Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

Jednoglasno je donesen 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 

za životno djelo 

 

         I. 

Gospođi Meri Cetinić iz Blata dodjeljuje se nagrada Dubrovačko - neretvanske županije za 

životno djelo . 

 

II. 

Nagrada se sastoji od pisanog priznanja u obliku diplome Dubrovačko-neretvanske 

županije i novčanog iznosa od 25.000,00 kuna. 

 

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 
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Jednoglasno je donesen 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli Priznanja Dubrovačko - neretvanske županije 

za iznimna dostignuća značajna za Dubrovačko – neretvansku županiju 

 

      I. 

Priznanje Dubrovačko - neretvanske županije za iznimna dostignuća značajna za 

Dubrovačko – neretvansku županiju dodjeljuje se dr. fra. Bernardinu Sokolu. 

 

II. 

Nagrada se sastoji od pisanog priznanja u obliku diplome Dubrovačko-neretvanske 

županije. 

 

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

Jednoglasno je donesen 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli  Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 

za iznimna postignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

 

 

      I. 

Nagrada za iznimna postignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se mr.  

Đivi Kušelj, prof. mentor iz Cavtata. 

 

      II. 

Nagrada se sastoji od pisanog priznanja u obliku diplome Dubrovačko-neretvanske 

županije i novčanog iznosa od 15.000,00 kuna. 

  

    III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

   IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

Jednoglasno je donesen 
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Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli  Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 

za iznimna postignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

 

 

I. 

Nagrada za iznimna postignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se  

Nogometnom klubu „GOŠK – DUBROVNIK 1919“. 

 

II. 

Nagrada se sastoji od pisanog priznanja u obliku diplome Dubrovačko-neretvanske 

županije. 

  

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

Jednoglasno je donesen 

 

Z A K LJ U Č A K 

 o dodjeli  Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 

       za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije   

            u zemlji i svijetu u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

 

I. 

Nagrada za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije u zemlji i 

svijetu u proteklom jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se gospodinu Ratku Krstičeviću. 

 

II. 

Nagrada se sastoji od plakete Dubrovačko-neretvanske županije i novčanog iznosa od 

15.000,00 kuna. 

 

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanoj sjednici povodom Dana županije. 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

Jednoglasno je donesen 

 

Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 

za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije 

u zemlji i svijetu u proteklom jednogodišnjem razdoblju 
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I. 

Nagrada za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije u zemlji i 

svijetu u proteklom  jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se Narodnoj glazbi Blato. 

 

 

II. 

Nagrada se sastoji od plakete Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

 

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

Jednoglasno je donesen 

 

Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 

za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije 

u zemlji i svijetu u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

 

I. 

Nagrada za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije u zemlji i 

svijetu u proteklom  jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se Kulturnoj udruzi „Ivo 

Lozica“ iz Lumbarde. 
 

 

II. 

Nagrada se sastoji od plakete Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

 

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 
Jednoglasno je donesen 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 
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za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije 

u zemlji i svijetu u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

 

I. 

Nagrada za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije u zemlji i 

svijetu u proteklom  jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se Glazbi Ston. 

 

 

II. 

Nagrada se sastoji od plakete Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

 

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

Jednoglasno je donesen 

 

Z A K LJ U Č A K 

o dodjeli Nagrade Dubrovačko - neretvanske županije 

za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije 

u zemlji i svijetu u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

 

I. 

Nagrada za doprinos ugledu i promociji Dubrovačko-neretvanske županije u zemlji i 

svijetu u proteklom  jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se Umjetničkoj školi Luke 

Sorkočevića, Dubrovnik. 
 

 

II. 

Nagrada se sastoji od plakete Dubrovačko-neretvanske županije. 

 

 

III. 

Nagrada će se dodijeliti na svečanosti povodom Dana županije. 

 

 

IV. 

Ovaj zaključak objaviti će se u "Službenom glasniku Dubrovačko - neretvanske županije". 

 

 

 

Nakon što su izglasani ovi zaključci, predsjednica Županijske skupštine izvijestila je 

predstavnike medija o dobitnicima nagrada Dubrovačko-neretvanske županije. 
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Svi nazočni pljeskom su čestitali ovogodišnjim dobitnicima. 

 

 

 

 

TOČKA 12. do 23. 

Ponude po pravu prvokupa 
 

Predsjednica Županijske skupštine dr. sc. Vilma Kosović, dr. med., predložila je da se 

točke od red. br. 12. do 23. koje se odnose na pravo prvokupa rasprave zajedno, te da se o 

svim točkama glasuje istovremeno. 

 

Ponude po pravu prvokupa odbijaju se. 

 

Predsjednica je otvorila raspravu po svim ovim točkama. 

 

 

Maro Kristić rekao je da se kod prvokupa radi o jednom vrlo ozbiljnom institutu koji bi 

jedinice lokalne samouprave  trebale koristiti kada god imaju priliku. 

U kontekstu pripreme ovih materijala za sjednicu, rekao je da smatra kako niti jedan 

vijećnik ne zna gdje se niti jedna od ovih nekretnina temeljem prava prvokupa nalazi. Ovi 

materijali su javni i široka javnost bi trebala biti malo bolje upućena u to. 

Niti jedan od ovih materijala nema kao privitak kopiju katastarskog plana i skicu te 

lokacije, pa smatra da ubuduće to treba priložiti, kako bi znali o čemu se raspravlja.  Za 

jednu od ovih nekretnina utvrdio je da je već prodana, a o njoj se danas raspravlja o pravu 

prvokupa, naglasio je. 

Mišljenja je da bi trebalo ozbiljnije pristupati ovoj materiji. 

 

Predsjednica Županijske skupštine zaključila je raspravu, rekavši da će se materijali 

ubuduće dopuniti, te je stavila prvokupe na glasovanje. 

 

Većinom glasova (uz 3 "SUZDRŽANA") doneseni su sljedeći zaključci: 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Iris Valentić, za prodaju nekretnine: kat. čest. 673, kuća i dvorište 

površine 350 m², zk. tijelo III, z. ul. 454, k.o. Dubrovnik, kat. čest. 1582, kuća i dvorište, 

površine 179 m², zk tijelo IV, z.ul. 454, k.o. Dubrovnik i kat. čest. 1583/1, z. ul. 2400, k.o. 

Dubrovnik, u naravi kuća i dvorište na adresi Obodska 4 u Dubrovniku, sve po cijeni od 

3.000.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

Ne prihvaća se ponuda Marine Agell, za prodaju nekretnine: 26812/34563 suvlasničkog 

dijela čest. zgr. 1969, z.ul. 2745, k.o. Dubrovnik, u naravi stan u prizemlju, na prvom i 
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drugom katu i potkrovlju ukupne površine 268,12 m², sve po cijeni od 2.650.000.- € 

(protuvrijednost u kunama). 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Nika Musladina, za prodaju nekretnine: čest. zgr. 374, z.ul. 444, 

k.o. Lopud, u naravi kuća i zemljište na adresi Getina 26a, Lopud, sve po cijeni od 

210.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda trgovačkog društva Villa Dubrovnik d.d., za prodaju nekretnine: 

čest. zem. 1840, 1855/1, 1855/2, 2455, 1837, 1856/1, 1856/2, z.ul. 2336, k.o. Dubrovnik, u 

naravi kuća i zemljište na adresi Getina 26a, Lopud, sve po cijeni od 210.000.- € 

(protuvrijednost u kunama). 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Marije Senegović, za prodaju nekretnine: ½ suvlasničkog dijela 

čest. zgr. 1800, z.ul. 787, k.o. Dubrovnik, u naravi zgrada površine 320 m², po cijeni od 

310.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Vjekoslava Bukarice, za prodaju nekretnine: ETAŽNO 

VLASNIŠTVO (E-3), na čest. zgr. 206, z.ul. 670, k.o. Cavtat, u naravi stan u prizemlju i na 

prvom katu, površine 49,35 m², po cijeni od 160.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 
 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Anite Simović i Marka Gadžića, za prodaju nekretnine: čest. zgr. 

2203, z.ul. 1281, k.o. Dubrovnik, u naravi kuća u povijesnoj jezgri Dubrovnika, na adresi 

Kunićeva 13, po cijeni od 600.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

 

 

Z A K LJ U Č A K 
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Ne prihvaća se ponuda Darka Tošića, za prodaju nekretnina: 

1. kat.cest.br. 1796 pomoćna zgrada površine 39 m2 i dvorište površine 60 m2 upisane kod 

Općinskog suda u Dubrovniku u zemljišnoj knjizi za K.O. Dubrovnik u Z.UI. 3052  

2. ZK tijelo 11-14. Suvlasnički dio: 17062/43797 ETAZNO VLASNISTVO (E-5) 

Stan SS na drugom katu i potkrovlju ukupne neto površine 170,62 m2, (na drugom katu 

neto korisne površine 112,23 m2 i u potkrovlju neto korisne površine 58,39 m2) kojem 

pripada spremiste na prvom katu neto korisne površine 0,95 m2, balkon na drugom katu 

neto korisne površine 0, 70 m2, nenatkrivena terasa na drugom katu neto korisne površine 

6,93 m2, vanjsko stubište na drugom katu neto korisne površine 16,31 m2 i nenatkrivena 

terasa u potkrovlju neto korisne površine 1,49m2 koji se nalazi u kat.cest.br. zgr. 2492 

neodvojivo povezan sa 17062/43797 cijele nekretnine i upisan kod Općinskog suda u 

Dubrovniku u zemljišnoj knjizi za K.O. Dubrovnik u Z.UI. 1118,  

sve po cijeni od 950.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Branke Dabrović, za prodaju nekretnine: čest. zgr. 82 i čest. zem. 

226 i 227, z.ul. 315, k.o. Gruž, u naravi zgrada sa dvije tarace, magazinom i cisternom, po 

cijeni od 2.000.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Branke Dabrović, za prodaju nekretnine: čest. zgr. 948, z.ul. 215, 

k.o. Dubrovnik, u naravi stan u prizemlju i na prvom katu s pripadajućom drvarnicom, po 

cijeni od 900.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 
 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda koju je ponudila Gea Dabrović, za prodaju nekretnine: čest. zgr. 951 

i 971, z.ul. 215, k.o. Dubrovnik, u naravi stan na prvom katu i spremište, po cijeni od 

800.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 

Ne prihvaća se ponuda Marije Obrvan, za prodaju nekretnina:  

a. 140/1260 dijela prava vlasništva posebnog dijela nekretnine (etaže) upisane kao: 

92/349 dijela cijele nekretnine upisane u A 1 (jedan) katastarska cestica čkbr. zgr. 
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1662 ZGRADA s kojim dijelom je uspostavljeno vlasništvo poslovnog prostora 

(ureda) na 1. katu neto korisne površine 92,00 m2, poduložak 2 u zk. ul. 696 K.O. 

Dubrovnik, što u naravi predstavlja 10,11 m2 u predmetnom stanu,  

a. te 140/1260 dijela prava vlasništva posebnog dijela nekretnine (etaže) upisane kao: 

161/349 dijela cijele nekretnine upisane u A 1 (jedan) katastarska čestica čkbr. zgr. 

1662 ZGRADA I s kojim dijelom je uspostavljeno vlasništvo stana na 2. katu i u 

potkrovlju neto korisne površine 161,00 m2 (na 2. katu 86,96 m2 i u potkrovlju 

74,04 m²), poduložak 3 u zk. ul. 696 K.O. Dubrovnik, što u naravi predstavlja 17,92 

m2 u predmetnom stanu. 

sve po cijeni od 200.000.- € (protuvrijednost u kunama). 

 

 

 

 

Budući da je ovim dnevni red sjednice iscrpljen, predsjednica Županijske skupštine 

zaključila je sjednicu u 14,25 sati. 

 

 

 

 

 

 

           Tajnik                        Predsjednica 

Županijske skupštine               Županijske skupštine 

    

Arian Čustović, dipl. iur.             dr. sc. Vilma Kosović, dr. med. 
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